

No. 1671. CONVENTION ON ROAD TRAFFIC. SIGNED AT GENEVA ON 19 SEPTEMBER 1949¹

DECLARATION

Received on:

21 August 1978

JAPAN

“The changing of the side to which vehicles are required to keep in Okinawa from the right to the left was completed as of July 30, 1978, there being now the uniformity in Okinawa with the rest of Japan in conformity with article 9, paragraph 1, of the Convention.”

Registered ex officio on 21 August 1978.

N° 1671. CONVENTION SUR LES TRANSPORTS ROUTIERS. SIGNÉE À GENÈVE LE 19 SEPTEMBRE 1949¹

DÉCLARATION

Reçue le :

21 août 1978

JAPON

[TRANSDUCTION — TRANSLATION]

Le changement de sens, du côté droit au côté gauche de la route, dans lequel les véhicules doivent circuler à Okinawa est chose accomplie depuis le 30 juillet 1978 et l'uniformité d'Okinawa à cet égard avec le reste du Japon est dorénavant assurée conformément aux dispositions du paragraphe 1 de l'article 9 de ladite Convention.

Enregistrée d'office le 21 août 1978.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 125, p. 3; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 10 and 12 to 14, as well as annex A in volumes 996 and 1042.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 125, p. 3; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 2 à 10 et 12 à 14, ainsi que l'annexe A des volumes 996 et 1042.